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Tabasalu Lasteaed Tibutare hoolekogu koosoleku protokoll nr. 1-3/4-2022 

 

13.juuni 2022 a.         Tabasalus 

Algus kell 17.00 

Lõpp kell 19.00 

 

Osalesid:  

Hoolekogu liikmed: Kristo Pals (Naksid), Getter Nurklik (Mikid), Martin Mandre (Piilud), 

Merilin Vihand (õpetajate esindaja), Hallar Ränk (Muumid), Stig Rogenbaum (Tibud). 

Lasteaia esindajad: Reeli Simanson (direktor), Aili Laht (juhiabi-haridustehnoloog). 

Puudusid: Triin Jefanov (Kiisud), Vello Viiburg (Harku Vallavalitsuse esindaja), Merilin 

Mikko (Krõllid), Andrea Kivi (Sipsikud). 

 

 

Päevakord: 

1. Rühmade laste arvude kinnitamine 

2. 2021-2022 õa aruanne ja tagasiside küsitluse tulemused 

3. Kohal algatatud küsimused. 

 

1. Direktor andis ülevaate kahe rühma laste arvu suurendamise vajalikkusest. Vastavalt 

Koolieelse Lasteasutuse Seaduse §7(1´) kooskõlastada laste arvu suurendamine 

2022/23 järgnevalt:  

1.1.Piilude rühm (4-5 aastased) 2 lapse võrra (kohtade arv 22); 

1.2.Krõllide rühm (5-6 aastased) 1 lapse võrra (kohtade arv 21), lisaks rühma 

muutmine tavarühmaks 3-6 aastastele (HEV lapse diagnoosi ei ole pikendatud ja 

laps vajab ainult logopeedilist tuge). 

 

OTSUS 1: Kinnitada Piiludesse laste kohtade arvu tõstmine kahe koha võrra ja Krõllide 

rühma ühe lapse võrra ning muuta Krõllid tavarühmaks. 

 

 

2. Direktor andis ülevaate õppeaasta aasta tegevuskava eesmärkide täitmisest ja 

kordaminekutest. Lisa 1.2021/2022 õppeaasta aruanne hoolekogule. 

Hoolekogu jäi tööga rahule. Vanemate rahulolu tulemused põhiprotsessiga olid ka väga 

head. 
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3. Päevakava punkt „ Hoolekogu roll uue alushariduse seaduse eelnõu valguses“ jäeti 

ära, kuna Eesti Vabariigi Riigikogu lükkas eelnõu tagasi.. 

4. Kohal algatatud küsimused: 

4.1.Soovitakse infot ette, kui mõni uus töötaja tööle tuleb või lahkub. Uue töötaja 

puhul oodatakse tutvustavat e-kirja ja lahkuva töötaja puhul põhjust, miks ta 

lahkub. 

4.2.Räägiti sõimerühmale aia vajalikkusest. Aed tehakse Muumide ja Nakside rühma 

maja otsa, et lapsed ei saaks teisele poole maja joosta.  

4.3.Tehti ettepanek lasteaia saali hakata välja rentima laste sünnipäevadeks (lasteaiale 

raha teenise võimalus). Rent peab siis katma töötaja kulu ja kasu ka tooma. 

Direktor lubas vallast uurida selle võimalikkust. 

 

Protokollija:  Aili Laht     Hoolekogu esimees: Martin Mandre 

/allkirjastatud digitaalselt/    /allkirjastatud digitaalselt/ 


